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Hodnocení výuky má velký význam pro nastavení systémových procesů, pro reflexi učitelů i jako prostředek 

umožňující vzájemné pochopení. Obsah ankety probíráme s učiteli a je zohledňován v jejich hodnocení. 

Pravidelně pořádáme setkání se zástupci jednotlivých kruhů, abychom mohli společně probrat, vysvětlit a 

dotvářet koncepční procesy i řešit jednotlivé problémy „všedního dne“ (vypisování termínů a jejich četnost, 

organizace výuky/rozvrhu, systém hodnocení, logistika protokolů).  

Ze slovního hodnocení je patrné, že komunikace Ústavu se studenty je pozitivně vnímána. V hodnoceném roce 

byla naše práce značně poznamenána „abnormálním“ počtem studentů anglické paralelky. Dle jednotlivých 

hodnocení však vnímáme, že celá tato, pro nás kapacitně náročná situace, byla zvládnuta. 

Pozitivní zpětnou vazbou je pro nás narůstající zájem studentů o PVP Patobiochemie 2, jehož obsah vychází 

z našeho vědeckého zaměření na experimentální onkologii.  

Velmi vážně bereme – byť naštěstí velmi ojedinělé a/nebo různými hodnotícími protichůdně prezentované (ve 

smyslu: některým se nelíbí, jiní totéž/téhož oceňují) – negativní reference. Zaměříme se na jasnější instruktáž o 

logistice praktik v zimním semestru a poskytování bezprostřední zpětné vazby v praktikové výuce vedené 

jednotlivými učiteli. Na druhé straně považujeme za nepochopitelné, naštěstí spíše ojedinělé, stesky na 

obtížnost zápisu na zkoušku. Každoročně nabízíme cca dvojnásobek termínů, než požaduje zkušební řád, 

prakticky žádný termín není nikdy plně obsazen a distribuci termínů v čase projednáváme se studentskou 

reprezentací s plným respektem k jejím návrhům. Tyto údaje jsou navíc pravidelně uváděny i na našich 

webových stránkách. Z pedagogického hlediska považujeme za správné pokračovat ve stávající praxi, kdy 

požadujeme, aby byl protokol z konkrétního praktického cvičení odevzdán po jeho skončení. 

Je – profesně i lidsky – potěšující, že zásadně převažují hodnocení pozitivní. Krom prostého potěšení to slouží 

pro identifikaci dobré praxe, která je užitečná pro akademickou spolupráci a oboustrannou pozitivní motivaci.  

Děkujeme všem hodnotícím za čas věnovaný zamyšlení nad fungováním našeho pracoviště i fakulty jako celku.   
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